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متن پرسش

سلام استاد ارجمند: ببخشید که بحث شاید نامربوطی را مطرح می کنم. در این صورت می توانید آن را

منتشر نکنید. سایت تان را می خواندم که به بحث آن دوستی که گفت در مورد کنترل شهوت خود

مشکل دارد بر خوردم. بنده با توجه به این که دراین زمینه زیاد مطالعه و تجربه داشتم می خواستم با

اجازه تان یک توضیح جامعی در مورد عارضه شدت شهوت بدهم تا دوستان مبتلا به این بلای زندگی

سوز که امروز بسیار رایج شده و مذهبی و غیر مذهبی هم نمیشناسد و می تواند زندگی و آینده حتی

بهترین انسان ها را هم نابود کند بتوانند انشااالله از شر آن خلاص شوند. نکته اول و بسیار مهم این

است که معمولا مذهبی ها برای کنترل وسوسههای شهوانی به امور معنوی روی می آورند که البته

مطئنا لازم است اما در اغلب موارد کافی نیست. این تجربه که انسان بلافاصله بعد از یک سری

احوالات خوب معنوی باز وسوسه و به آسانی شهوت اش برانگیخته می شود نشان دهنده ملکه شدن

شهوت در وجود انسان است که در این صورت نیاز به درمان جامع دارد و بنا به تجربه بنده صرفا با

توبه و عهد برای عدم بازگشت به گناه میسر نمی شود. ریشهی مشکل این جا است که بعد از یک دوره

شهوترانی غیر از این که ذهن و روان انسان به طور متناوب اسیر افکار جنسی میشود (که برای درمان

این بخش از مشکل همان روش های معنوی و کنترل خیال مؤثر است)، ساختار مزاجی و عصبی بدن

او نیز از حالت عادی خارج میشود به طوری که خواه ناخواه نرخ ترشح هورمونهای جنسی و

اسپرمسازی بدن فرد مبتلا از حد نرمال بسیار فراتر می رود و او از این به بعد غیر از وسوسههای ذهنی،

مقهور کارکردهای غیرعادی غدد و اعصاب خود نیز خواهد بود. در این حالت فرد دقیقا مثل یک معتاد

دورههای خماری و نئشگی را تجربه میکند: 1. فشارهای جسمی - روانی برای ارضاء نیاز 2. لذت و

آرامش موقت بعد از ارضاء 3. عذاب روحی و جسمی موقت؛ و تکرار مجدد این سیکل. لذا دوستانی

که به این عارضه که در واقع یک اعتیاد از نوع جنسی است مبتلا شدهاند باید بدانند که اینها در اثر

یک مدت شهوترانی کارکردهای طبیعی بدن خود را کاملا مختل و دگرگون کردهاند و تا این کارکردهای

به حالت عادی برنگردد اعتیاد جنسیشان به طور کامل و واقعی قابل درمان نیست. اما برای درمان

جامع بنده روشهای طب سنتی را توصیه میکنم. چرا که تنها اطباء سنتی هستند که مبتنی بر

نظریهی مزاجها میتوانند تعادل شیمیایی و مزاجی غدد و اعصاب را به حالت نرمال خود برگردانند و

اعتیاد جنسی را به طور کامل درمان کنند هر چند دورهی درمان معمولا کمی طولانی است. از آن جایی

که نسخه یکسان جامع برای همه نمی شود ارائه کرد دوستان باید خودشان به طبیب مراجعه کنند اما

تجویزات عموما شامل کاهش مصرف غذاهای صفرا زا، مصرف غذاها و داروهای صفرابر، غذاهای خون



ساز، غذاهای مقوی اعصاب و روان، داروها و درمان های موضعی برای تقویت کمر و اعصاب می باشد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: پیشنهاد کاملاً درست و مبنایی است و تأد میکند که چگونه باید در

درمانها نسبت بین جسم و روح را رعایت کرد. البته عنایت داشته باشید که همین ترشحات هورمونی

در اثر آن تمرکزهای روحی بود و چنانچه با جدّیت تمرکزات خود را به سوی معانی صرف کنیم آن

ترشحات هورمونی نیز کم خواهد شد، با اینهمه از راهکار پیشنهادی شما نباید غفلت کرد. موفق باشید


